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	Commercial Department    商务部
	13 October 2019


Weather Forecast    
 天气预测
	13 October -19 October

	Weather天气
	Rain 雨
	Rain 雨
	Rain 雨
	Rain 雨
	Sunny 晴
	Rain 雨
	Rain 雨

	Wind Power 风力
	Level<3
	Level<3
	Level<3
	Level<3
	Level<3
	Level<3
	Level<3


Arrival Schedule of Ships   
船舶到港计划表
	Classification

类别
	Month 

月份
	Name of goods                     名称
	Name of vessel                                    船名
	Unloading Berth  卸船泊位
	Unloading Capacity   卸船量
	Pre Arrival Period                  预到港期

	煤炭
	10月
	上旬煤炭
	MV TAURUS TWO
	8#
	45000
	10月14日1000LT

	
	
	中旬煤炭
	
	8#
	45000
	计划10月30-11月3日

	
	11月
	中旬煤炭
	-
	8#
	45000
	计划11月中旬

	原油
	10月
	Zakum原油
	MT COSWISDOM
	单点
	130000
	10月15日0700LT

	
	
	Saharan Blend 原油
	MV Minerva Doxa
	单点
	50000
	10月29日0600LT

	
	11月
	CPC原油
	 MT KASOS
	单点
	130000
	10月31日1000LT

	
	
	QATAR MARINE原油+

ZAKUM原油
	MT SRI VISHNU
	单点
	65000+65000
	11月2日-12日

	
	
	SERIA原油
	-
	单点
	80000
	11月4日-5日

	
	
	MURBAN原油
	-
	单点
	130000
	11月14日-16日

	
	12月
	第1船SERIA原油
	-
	单点
	80000
	11月27日-12月3日

	
	
	第2船Usan原油
	MT Amyntas
	单点
	130000
	12月1日-10日

	
	
	第3船CPC原油
	-
	单点
	130000
	12月5日-12日

	
	
	第5船ZAFIRO原油
	-
	单点
	130000
	12月15日-17日

	
	
	第4船FORCADOS原油
	拼装
	单点
	130000
	12月20日-22日

	
	
	第6船AGBAMI原油
	
	单点
	130000
	12月20日-22日

	石脑油
	12月
	重石脑油
	-
	4#
	22000
	12月7日-11日

	催化汽油
	11月
	催化汽油
	-
	4#
	35000
	11月16日-20日

	液化气
	10月
	第6船液化气
	MV PNX Conqueror
	4#
	2400
	10月14日2200LT

	Remarks
备注
	1、9月25日接收到12月份原油采购计划6船次73万吨；
2、9月27日落实11月重石脑油计划货量因供货商货量不足，调整为2.2万吨。10月7日意向采购俄罗斯重石，采购货量预计在3-3.3万吨。
3、10月3日12月份原油计划原定12月8日进厂的 Akpo 原油用 CPC 原油替代。数量 13 万吨，到港期12月5日-12日。

4、11月3.5万吨汽油调和组分，原计划11月25日-30日到港，现调整为11月16日-20日；


生产及设备异常问题跟踪
	Department      部门
	Abnormal Production and Equipment Problems  生产及设备异常问题

	Wharf

码头
	1、 单点获取3个月有效期LTO，有效期至2019年12月31日；

SPM to obtain 3-month valid LTO, valid until December 31, 2019;       

2、煤码头长期LTO有效期到2020年8月6日；煤码头升级9月20日已拿到，可靠泊DWT不超5.5万吨的船型;

Long-term LTO for coal Jetty until 6/8/2020,3；Coal terminal upgrade has been obtained on September 20, and reliable berthing DWT does not exceed 55,000 tons of ship type. 

	Loading Station

装车站
	Gantry equipment and instruments have been installed, commissioning can be completed by the end of September, and the development of elevator system and ERP bridge system is under way. 

公路出厂设备及仪表部分已完成安装，天梯系统与ERP联桥部分系统开发正在进行；

	备注：生产及设备异常问题跟踪：（调度日志中仅对码头、装车站影响销售的设备异常情况进行跟踪记录）
Production and Equipment Abnormal Problem Tracking: (In the dispatching log, only the equipment abnormal situation affecting the sales of wharf and loading station is tracked and recorded) .


Logistics dispatch information库存及船讯
（10月13日06:00）

	一、库存信息：

	1
	截止10月13日06:00，煤炭库存57478吨，昨日消耗2066吨，目前热电部3炉运行，下一船10月中旬煤炭4.5万吨，预计10月14日1000LT抵达PMB，到港后煤炭库存约为5.5万吨,完成卸货后库存最高约为9.1万吨。
As of 06:00 on October 13, coal stocks were 57478 tons, and yesterday's consumption was 2066 tons. At present, the Ministry of Thermal Power is operating at 3 furnaces, and the next ship is 45,000 tons of coal in mid-October. It is expected that 1000 LT will arrive at PMB on October 14 and coal will be delivered to Hong Kong. The inventory is about 55,000 tons, and the maximum inventory is about 91,000 tons after the unloading.

	2
	截止10月13日6:00，粉煤灰库存为110吨，12日无煤灰拉运计划，13日无煤灰拉运计划。
As of 6:00 pm on October 13, the fly ash inventory was 110 tons, there was no coal ash pull operation plan on the 12th, and there was no coal ash pull operation plan on the 13th.

	二、船讯信息：

	1
	10月上旬ZAKUM原油船“MT COSWISDOM LAKE”于9月18日完成装货， 目前在第一卸港新加坡卸货作业，预计今日在新加坡卸货完成后驶往文莱；保函开具问题，银行已口头答应可以开具。最新预到PMB时间为10月15日0700LT。
In early October, ZAKUM crude oil ship “MT COSWISDOM LAKE” completed loading on September 18th. Currently, it is unloading operations in the first unloading port of Singapore. It is expected to sail to Brunei after the completion of unloading in Singapore today. The letter has issued a question and the bank has verbally promised. Can be issued. The latest PMB time is 0700LT on October 15th.

	2
	10月第2船液化气2400吨船舶”MT PNX Conqueror”，于10月10日抵达装货港越南 Vung Tau，于10月11日开始装货作业，预计10月12日完成装货并离开装货港，预计10月14日1100LT抵达PMB.  
MT PNX Conqueror, the 2nd LNG 2400 tons vessel, arrived at Vung Tau, Vietnam, on October 10, and began loading operations on October 11. It completed loading and left the loading port on October 12. It is expected that 2200LT will arrive at PMB on October 14. 

	3
	10月中旬煤炭装货量4.5万吨，船舶“MV TAURUS TWO”于10月7日抵达装货港“Tanjung Bara”开始装货，10月11日凌晨完成装货离港，预计10月14日1000LT抵达PMB。煤炭许可已获取，报关已完成。
In mid-October, 45,000 tons of coal were pre-loaded. The vessel MV TAURUS TWO arrived at Tanjung Bara, the loading port, on October 7 and started loading. The shipment was completed in the early morning of October 11. It is expected that 1000LT LT will arrive at PMB on October 14. Coal license has been obtained and customs declaration has been completed. 

	4
	10月下旬5万吨Saharan Blend 原油船舶“MT Minerva Doxa”于9月30日在装货港“Algeria ARZEW”完成装货并离泊，驶向第一卸货港“马来西亚”，预抵港时间为10月23日，然后再驶往PMB卸货，卸货量5万吨，预计抵达PMB时间为10月29日0600LT。10月-12月剩余11船原油已一起申请进口许可。
In late October, the 50,000-ton Saharan Blend crude oil ship “MT Minerva Doxa” was loaded and de-shipped at the loading port “Algeria ARZEW” on September 30 and headed for the first port of discharge “Malaysia”. The pre-arrival time was On October 23, then proceeded to PMB for unloading, the unloading volume was 50,000 tons, and the estimated arrival time for PMB was 0600 LT on October 29. The remaining 11 crude oils from October to December have been applied for import licenses together.

	5
	11月第1船13万吨CPC原油船“MT KASOS”于10月4日离开装货港“CPC Terminal”开往PMB，预计10月31日1000LT抵达PMB。
The first 130,000 tons CPC crude oil tanker MT KASOS left the loading port "CPC Terminal" for PMB on October 4 and is expected to arrive at PMB at 1000LT on October 31. 
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